



Clean Air at SuperTerminal One

Hactl has successfully renewed its “Clean Air Charter – Certificate of Compliance” for another three years. The Clean Air Charter Certification Scheme is the focal point of Project CLEAN AIR – a collaborative effort of the Hong Kong General Chamber of Commerce, the Hong Kong Business Coalition on the Environment, the Greater Pearl River Delta Business Council, China Council for the Promotion of International Trade - Guangdong Sub-Council and Guangdong Association of Environmental Protection Industry.

The Clean Air Charter Certification Scheme aims to encourage Hong Kong and Guangdong companies to improve air quality by implementing a variety of measures at their best effort. To date, over 600 companies and organisations have signed up to the Charter.

Hactl has demonstrated its commitment for the betterment of our livelihood by actively participating in the scheme since 2010. Over the years, we have continued to explore and identify possible areas of improvement and taken measures to reduce emissions of air pollutants and conserve energy. A number of effective measures to reduce emission resulting from electricity consumption and diesel fuel has been implemented. For example, a lighting retrofit programme was launched, replacing almost 3,000 lights with energy efficient LED tubes; bio-diesel was used to drive forklift fleet; and “Switch Off Idling Engines” policy was applied to all vehicles in the terminal building.

Furthermore, our continued efforts to achieve good ambient have also qualified us for a Good Class Indoor Air Quality Certificate issued by the Environmental Protection Department since 2004.

As a major cargo terminal operating at the world’s busiest hub, we are committed to contributing to the world’s Greenest Airport.

超級一號貨站 再獲清新空氣認證

香港空運貨站成功續獲為期三年的《清新空氣約章審核證明書》。《清新空氣約章》審核認證計劃乃「清新空氣計劃」的重點項目，由香港總商會、香港商界環保大聯盟、大珠三角商務委員會、廣東省貿促會及廣東省環保產業協會攜手策動。

《清新空氣約章》審核認證計劃旨在鼓勵粵港兩地企業共同推行各項節能減排措施，改善空氣質素。至今，超過600家企業及機構已簽署參與此約章。

香港空運貨站自2010年起積極參與「清新空氣計劃」，為保護環境克盡企業責任，不斷改善並推行多項節能措施和降低廢氣排放量。一系列有效節省電力及柴油排放改善措施包括：在照明系統翻新工程中更換近3,000顆LED節能燈、以生物柴油推動剗車操作，以及於貨站大樓內嚴格執行「停車熄匙」的規例等。

此外，我們自2004年起取得由環境保護署簽發的「室內空氣質素檢定計劃」之「良好級」認證，我們在持續發展方面的努力得到認同。

作為全球最繁忙空運樞紐的主要貨站營辦商，香港空運貨站必恪守企業社會責任，為香港國際機場成為全世界最環保的機場作出貢獻。